
 

 

 
 
 
 

Tidspunkt: Bestyrelsesmøde onsdag d. 28.9.2022 - kl. 17.00 – 19.30  
Forplejning: Brød med pålæg 
  

Sted: 

Svinninge Skole – Hovedgaden 76F, 4450 Svinninge 
Mødelokalet ved kontoret  
 
Husk at melde afbud hvis I ikke kan deltage  

Deltagere: 
 
 

Forældrerepr.: 
Anja Olsen  
Søren Lykkehøj 
Majken Stampe 

Medarbejderrepr.: 
Betina Elmdam. 

 
Ledelse: 
Sarah Søndergård 
Annie Bach  

Afbud Majbritt Brander, Zubaidah og Thor, 
Thomas Bregning   
 

 

 
 

Punkt A Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Alle 

Bemærkning Der sættes et punkt på eventuelt. 
Dagsorden er godkendt. 

Beslutning Hvor er Henning?Annie følger op på, om Henning er udgået af bestyrelsen, 
da han ikke længere har børn på skolen. 
Søren kontaktes derefter, og han tager kontakt til suppleanten, såfremt Hen-
ning ikke længere er en del af bestyrelsen. 

 
 

Punkt 1 Orientering fra Skolen 

Ansvarlig ABA 

Fremstilling - Børnetal 280 

- Økonomi: se bilag (ikke sendt endnu) 

Økonomien ser fin ud. Der er visiteret børn til andre skoler fra vores I-klas-
ser, hvilket rykker lidt ved økonomien, men vi har også børn på vej ind i I-
klasserne her i efteråret 2022. 
Muligheden for at søge forskellige fonde blev drøftet. Hvor kan vi få hjælp til 
det henne? Anja og Majken undersøger nærmere til mødet i december 2022. 
 

- Arbejdsmiljø i Holbæk  

Kort orientering om arbejdsmiljøet i Holbæk Kommune jf. alt det skriv og fo-
kus der har været i pressen. 
 

http://holbaek.dk/


 

Søren fortæller, at han har været til møde med de andre formænd fra skole-
bestyrelserne vedr. arbejdsmiljø. 
 

- Fokus på fravær 

Annie fortæller, at der fortsat er fokus på fravær blandt personalet. Vi følger 
det givne fra kommunal side. 
 

Beslutning Ledelsen har nu også fokus på fraværsprocedurer for eleverne. Her har vi 
fået udvalgt en fraværsagent blandt medarbejderne, som skal samarbejde-
med bl.a AKT og alle kontaktlærerne. 
Den ekstra indsats skal have en ekstra fokus. Hvordan kan vi hylde dem, der 
altid yder en ekstra indsats. 

 

Punkt 2 Orientering fra elevrådet -  

Ansvarlig Zubaidah og Thor 

Fremstilling Elevrådet er aktivt. Der er lige dannet et lille elevråd for Indskolingen, som 
sammen med det store elevråd skal have kontinuerlige elevrådsmøder. Som-
metider vil de også have fællesmøder. Der vælges en formand for hvert elev-
råd. 
Det er tanken, at elevrådet skal være mere synligt. Både i kommunikationen 
ud til klasserne fra elevrådet og den anden vej. Det er vigtigt med demokrati. 
Elevrådet vil også fortælle på Fællessamlingerne. 

Beslutning  
 
 
 

Punkt 3 Orientering fra formanden  

Ansvarlig Søren  

Fremstilling Fælles skolebestyrelsesmøde Dette var primært en orientering fra kom-
munalbestyrelsen, hvor der blev orienteret om arbejdsmiljøet. 
Kvalitets og dialogmøde (frihedsforsøget)  
Søren, Annie og Mette Borgå var til mødet, hvor de respektive skoler fortalte 
om frihedsforsøgets arbejde.  
Svinninge Skole fik meget ros. 

Beslutning  
 

Punkt 4 Frihedsforsøget   

Ansvarlig ABA 

Fremstilling Hvordan går det? 
Skal vi have et nyt fællesmøde?  
Vi drøftede, hvordan vi kunne lave reklame for Svinninge Skole!! Hvad er det, 
at vi som skole kan og gør, som er rigtig godt?  
 
Søren kunne godt tænke sig et fag, som omhandlede det at tage ansvar. 
”Tag ansvar”- fag.  

Beslutning Alle samler gode ting sammen til et fælles punkt. ”Den gode fortælling om 
Svinninge Skole”. Stjernestunder fra hverdagen. Dette gives videre til elevrå-
det, som kunne arbejde videre med dette. 
Det sættes på som punkt i december 2022. 



 

Deltagelse af Skolebestyrelsen til Åbent Hus arrangementet den 
13.oktober fra 16-18.00 

 

Punkt 5 Tema: brugen af mobiler i skole/SFO  

Ansvarlig Annie og Søren  

Fremstilling Drøftelse af arbejdet med skolens principper for mobiltelefoner på Svinninge 
Skole. Dette er drøftet af medarbejderne og elevrådet. 
 
IND: Mobilerne bliver indsamlet hver morgen og udleveres, hvis børnene skal 
bruge dem i timerne. Der opleves ikke problemer med brugen af mobilerne. 
UD: Reglerne her er, at de må få udleveret mobilen i det store frikvarter. 
Denne regel fungerer nogen gange, men fungerer ikke altid. 
Ønsket fra udskolingslærerne var, at mobilerne forstyrrede meget mere end 
de gavnede.  Bestyrelsen mener, at eleverne ikke skal have mobiltelefoner i 
hele skoletiden. Der kan indgåes aftaler ved helt særlige tilfælde, såfremt 
forældrene skriver til læreren.  
Eleverne må have hævekort eller kontanter med i skole, hvis de vil i byen i 
spisefrikvarteret. 
Såfremt en elev har et helt særligt behov/ hensyn at tage, skal der være en 
leder ind over en eventuel lempelse af beslutningen. 

Beslutning Der nedsættes et udvalg, som arbejder princippet for mobiltelefoner færdigt. 

 

Punkt 6 Godkendelse af princip for mobiler på Svinninge skole  

Ansvarlig Annie 

Fremstilling Mulighed for godkendelse af et evt. færdigt princip eller processen herfor.  

Beslutning Bestyrelsen retter princippet til, så der bliver en rigtig procedure for udmel-
delse. 

 
 

Punkt 7 Punkter/tema til bestyrelsesmøde d.14. december 

Ansvarlig Søren 

Fremstilling  Hvilket Tema skal vi arbejde med d. 14. december?  
OBS: 
Invitation til skolebestyrelsen 
Den 2.november er der samarbejdsmøde i Kanalstrædet kl.17-18.30. Vi tager 
skolebestyrelsesmødet dernede. 

Beslutning  
 

  
 

Punkt 8 Evt.  

Ansvarlig ABA 

Fremstilling Punkt fra Majken om, at eleverne ser mobning / skidt adfærd hos andre 
børn, og at eleverne ikke opfatter at der bliver gjort noget ved den opførsel. 
Der er fokus på dette fra skolens side.  

  
 


